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del Conseil és un excès de responsabilitat per al 
company que haurà de donar-lo.

El Dr. Fontbòna, Delegai de Barcelona, pre
senta una esmena, que és aprovada per unanimi- 
tat.

Acceptada aquesta esmena, l’article 9 queda re- 
dactat de la segiient forma :

“ Article 9. Per cada petició de préstec s’obri- 

rà una informado secreta pel Conseil, que no pu- 
gui minorar el prestigi personal del demanant.”

Sense discussió ni esmena, s’aproven els arti

cles 10, 11, 12, 13, 14, 15 i 16. L ’article 15 queda 
aprovat amb les modificacions que introduí el Con
seil en estudiar el projecte en ço que es refereix 

a la prima d’atorgació i ais interessos.
L ’article 17 s’aprova suprimint la part, que diu : 

“ sempre que respongui principalment a un inte

rés col-lectiu” .
Posats a discussió, s’aproven, sense esmena, els 

articles 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27 i 28 
i l’article transitori.

Amb les modificacions aprovades, queda redac- 
tat el projecte de Reglament de la Caixa de Cré
dit, queda arxivat a part, amb la signatura deis 
que sotascriuen la present acta.

Acabat aquest extrem de l’Ordre del dia, es- 
sent ja les 21 hores del dia 28 de juny, s’acorda 
sospendre la sessió per continuar-la a les 22 ho
res del mateix dia d’avui.

Essent les 22 hores i 45 minuts del dia 28 de 
juny de 1927, es reprèn l’Assemblea de Delegats, 

que fou començada a les 18 hores i 30 minuts del 
dia d’avui, presidint el Dr. Puig i Sais, i actuant 
de Secretari el Dr. Vives.

Oberta la sessió, es passa al sisé extrem de l’O r
dre del dia, que parla de la Cooperativa de Con- 
sum.

La presidéncia explica l’esdevingut i ordena la 
lectura de l’Ofici del Govern civil, ordenant la 
modificado deis articles 3 i 24 per adaptar l ’Es- 

tatut a la Ilei que regula el funcionament de la 
Cooperativa, i a continuado sotmet a la conside

rado de l’Assemblea l ’acord del Conseil de la ses
sió del dia 19 de maig de 1927 anticipant aqües
tes modificacions per guanyar temps.

L ’Asseemblea aprova per unanimitat l’actitud 
del Conseil.

A  continuació, la presidéncia explica que, de- 
gut a aqüestes modificacions, no s’ha pogut obte-

nir encara l’aprovació de l’Estatut, que és espe- 
rada d’un moment a l’altre.

Es passa a l’examen de les proposicions pre- 
sentades pel Conseil.

Es llegeix i es posa a discussió la que es refe
reix al sorteig d’un titol de 'licenciatura entre els 
metges sindicats que hagin obtingut la llicencia- 
tura durant l’any naturai anterior.

El Dr. Celis intervé per fer una aclaració a la 
redacció, que no altera el sentit de la proposició.

El Dr. Roseli, com a firmant de la proposició, 
n’explica l’objecte, que és el fomentar l’ingrés al 
Sindicat i a la Mutual, i diu que la proposició per 
eli firmada que donà lloc a la proposició que pre
senta el Conseil, era per sortejar un titol entre 
cada 20 nous llicenciats i proposa aquesta esme
na a la proposició.

El Dr. Carreras Verdaguer, Delegat de Bar
celona, diu que s’estudiï la manera d’evitar que 
no pugui èsser objecte d’una especulació, per ço 
que creu que s’ha d’evitar que els nous llicenciats 
que hagin près part en el-sorteig puguin després 
donar-se de baixa.

El Dr. Roseli creu que aquest rise hi és, però 
seria un tant per cent réduit que no mereix fer 
una condicio especial per aquests casos.

Intervé el Dr. Rosich, Delegat de Vilanova i 
Geltru, qui creu que al Sindicat s’hi ha d’ingressar 
per simpatia i per amor i no per estimul 0 egois- 
me, per ço que opina que no procedeix prendre 
en consideració aquesta proposició i que aquesta 
quantitat que s’hi destina s’apliqui a l ’asseguran- 
ça de Vellesa, si es crea.

El Dr Puig explica la idea que informà al Con

seil en redactar-la.
En vista d’aquestes modificacions, el Dr. Roseli 

retira l’esmena.
Posada a votació ordinària, l’Assemblea aprova 

per unanimitat la proposició del Conseil.
Passa a tractar-se de la proposició per aclarir 

l’acord de 1923 de fer obligatori Tèsser de la 
Mutual a tot nou sindicat.

El Dr. Monné, de Reus, demana que s’alteri 
l’Ordre del dia per discutir aquesta proposició 
quan es discuteixi la proposició de Reus.

El Dr. Elies, de Sant Feliu, diu que poden dis- 

cutir-se simultàniament.
La presidència aclareix que no tenen relació 

ambdues proposicions i es passa a la discussió de 
la del Conseil.


